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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Nevina Miškulin (KLGB nositeljica Nevina Miškulin) 
je na 23. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. ožujka 2019. godine 
postavila vijećničko pitanje: 
 

„U Rapcu su tijekom 2012. godine bili započeti radovi na rekonstrukciji nekadašnjih hotela Istra 
i Fortuna. 
Na mjestu hotela Istra sagrađena je nova građevina. Za razliku od toga, na lokaciji hotela 
Fortuna su nakon rušenja objekta i izvršenog širokog iskopa temelja obustavljeni svi daljnji 
radovi. 
Na sjevernoj strani gradilišta prema Plominskoj ulici postavljena je gradilišna ograda. Međutim, 
tijekom proteka vremena ograda je postala nestabilna i više ne predstavlja sigurnu zaštitu od 
mogućeg pada u provaliju. 
Treba naglasiti kako je visinska razlika između kote Plominske ulice i kote širokog iskopa 
temelja veća od 6 metara. 
Slijedom navedenog traži se da Grad Labin kontaktira investitora radi što hitnije obnove i 
učvršćivanja ograde u cilju sprječavanja mogućih neželjenih posljedica. 
Nadalje, kada će investitor nastaviti i okončati započetu gradnju obzirom da postojeći iskop 
kvari sliku ne samo ove atraktivne lokacije nego i Rapca u cjelini. 
Na postavljeno pitanja moli se pisani odgovor.“ 

 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, Gradonačelnik Grada Labina. 
 

„Slažem se u potpunosti vezano za sigurnost pješaka i vozila koji prolaze na toj lokaciji. Imam 

neke neslužbene informacije da je taj objekt u planu da se počne graditi, a obveza je investitora 

i temeljem Zakona o gradnji i temeljim drugih pravilnika da osigura objekt i gradilište od 

slučajnih prolaznika. Grad Labin će kontaktirati investitora da zaštiti gradilište na način kako je 

to dužan po Zakonu“.                                                                                      

 

 

Sa poštovanjem,  

 

                                              v.d. Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 


